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Aan:  College van Burgemeester en Wethouders van de gemeente Maastricht 
Van:   PvdA - gemeenteraadsfractie Maastricht 
Betreft: Artikel 48 vragen "België geeft het op met spoor Maastricht-Lanaken" 
Datum:  29-09-2016 
 
 
 
Geacht College, 
 
Vandaag werd bekend dat België het onderhoud en beheer van de lijn Maastricht-Lanaken gaat 
staken. De lijn was na een grondige opknapbeurt van 33 miljoen euro pas weer sinds 2011 in 
gebruik. 
 
Naar aanleiding van het bericht in de Limburger en 1limburg (http://www.1limburg.nl/belgie-geeft-
het-op-met-spoor-maastricht-lanaken?context=latestarticles) van 27 september j.l. stellen wij u dan 
ook de volgende art. 48 vragen: 
 
1. Zijn de berichtgevingen van De Limburger en 1Limburg juist? 
2. Hoe heeft dit kunnen gebeuren? 
3. Sinds wanneer bent u op de hoogte? 
4. Wat heeft u gedaan om dit tegen te gaan? 
5. Hoe belangrijk vindt u de spoorlijn? 
6. Hoe ziet u de toekomst van deze spoorlijn? 
7. Hoeveel geld heeft de gemeente Maastricht geïnvesteerd in de opknapbeurt van de lijn? 
8. Bent u bereid de raad hierover op de kortst mogelijke termijn te informeren? 
 
 
Met vriendelijke groet, 
namens de PvdA-fractie Maastricht, 
 
Anita van Ham 
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